
Vragen van de Stadspartij over de huidige situatie rond het Groninger Forum.  

  

  

  

  

Van de door wethouder Schroor beloofde samenwerking met Menzis werd niets meer 

vernomen. In februari en maart 2013 zouden Stad en Raad meer horen over de plannen. 

Omdat die er kennelijk nog steeds niet zijn is het College deze belofte niet nagekomen. 

  

Daarover moet in de Raad verantwoording worden afgelegd. 

  

De fractie wil de volgende vragen stellen: 

  

1.  Vinden er op dit moment gesprekken plaats met mogelijke commerciële partners en zo  

 ja, wanneer verwacht u dat de uitkomsten van deze gesprekken bekend gemaakt  

 kunnen worden?  

 

2. Kunt u aangeven, indien er gesprekken plaatsvinden, welke commerciële invulling  

 men voor ogen heeft? 

 

3. Bent u als College, wederom indien er gesprekken plaatsvinden, rechtstreeks  

 betrokken bij deze gesprekken of is dit een zaak van de Forum organisatie? 

 

4.  Wat is het concrete resultaat van de toegezegde samenwerking met Menzis ?   

 

5.  Bent u het met ons eens dat het zoeken naar een nieuwe algemeen directeur van het  

 Forum,  nu er zo weinig werd gerealiseerd, gezien moet worden als een brevet van  

 onvermogen voor het Forumconcept?  

 

6.  Bent u het met ons eens dat het uiterst zorgwekkend is dat er na zes jaar voorbereiding  

 nog steeds geen invulling van het Forum ligt die kan rekenen op voldoende 

draagvlak?  

 

  

Robert Prummel 

 


